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AGENDA ALGEMENE LEDENVERGADERING 
B.C. WASSENAAR 

 
 

Hierbij nodigen wij U uit voor het bijwonen van de Algemene Ledenvergadering van  
B.C. Wassenaar op maandag 16 september 2024 van 21.15 tot 22.45 uur  

in het clubhuis van Sporthal de Duinpan. 
 

1  Opening 
   

2  Mededelingen en ingekomen stukken 
   

3  Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 25 september 2023 
   

4 a Jaarverslag secretaris  
 b Jaarverslag P.R. 
 c Jaarverslag jeugdcommissie 
 d Jaarverslag recreatiecommissie 
 e Jaarverslag technische commissie 
 f Jaarverslag penningmeester 
 g Verslag kascommissie 
 h Verkiezing kascommissie 

Toelichting punt 4f: 
Het jaarverslag en de begroting kunnen na telefonisch contact (vanaf 10 september 2024) 
bij de penningmeester opgehaald worden. 
 

Toelichting punt 4h: 
De huidige commissie bestaat uit: Stephanie Burgmeijer en Lida Keukenmeester. 
Reserveleden: Ernst Hagen en Joop Remmerswaal. 

   
5

  
 Begroting 2024 – 2025 

Toelichting: zie punt 4f. 
   

6  Verkiezing bestuursleden 
Aftredend en herkiesbaar voor een periode van 3 jaren zijn de secretaris, Scarlet van der 
Kwaak en de voorzitter van de recreatiecommissie, Marian Wessels. Voor een periode van 2 
jaar dient gefiatteerd te worden de algemeen voorzitter, Ton Hof; voor een periode van 1 
jaar de voorzitter PR-Commissie, Simon van der Graaf. Jim Stegeman stopt als voorzitter 
Technische Commissie en wordt bestuurslid Algemene Zaken. De voorzitter van de 
jeugdcommissie, Jochem Donath stopt en verlaat het bestuur. 
(Tegen)kandidaten kunnen zich, schriftelijk, tot een half uur voor aanvang van de 
vergadering opgeven bij de secretaris. 

   
7  Seizoen 2024 – 2025 

   
8  Rondvraag en sluiting 
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3 NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING D.D. 25 SEPTEMBER 2023 
 
Om 20.00 uur opent John Spring in ‘t Veld als waarnemend voorzitter (wv) de vergadering en heet 
de 27 aanwezige leden, inclusief bestuursleden en waaronder ereleden Jim Stegeman, Rob Beuk, 
Peter Akerboom, Ineke Bakker en John Spring in ‘t Veld, welkom. 
Er zijn 2 afmeldingen: Eveline Spring in ’t Veld en Jochem Donath. 
 
Mededeling:  
50-jarig jubileum: gestart 4-5 jaar geleden met sparen 
Leden benaderd, 1 positief (mits met jeugdig lid erbij). Verder geen aanmeldingen. 
Vervolgens mail gestuurd dat jubileum niet gevierd kan worden omdat er geen animo voor is. Ook 
daar zijn geen reacties op gekomen.  
Conclusie: er zijn geen organisatoren en er is geen behoefte onder de leden voor het organiseren 
van een jubileumfeest voor het 50-jarig bestaan in juni 2024. 
 
Toevoegen aan verslag vorig jaar: Ineke Bakker was aanwezig (erelid) 
Rest van het verslag is goedgekeurd. 
 
Financieel verslag: 
Winst ivm corona. 
Weinig nieuwe leden (4) en veel (18) afmeldingen waarvan veel expats die zich niet afmelden, 
maar wel worden meegerekend in de begroting. Ruim 2000 euro zijn als verlies weg geboekt. Voor 
komend seizoen wordt een A-4 met uitleg in Nederlands, Engels en Frans gemaakt om deze aan 
alle expat-leden te geven. 
Volgend jaar zal reservering voor jubileum weer vrijvallen. 
Jaarverslag is akkoord. 
Verklaring kascommissie (Joop Remmerswaal en Yvonne vd Gugten) hebben het verslag 
goedgekeurd. 
Verkiezing nieuwe kascommissie: 
Stephanie Burgmeijer en Lida Keukenmeester 
Reserve: Joop Remmerswaal en Lucy vd Veer en Ernst Hagen 
 
Begroting: 
Bij alle berekeningen is rekening gehouden met de opening van de nieuwe hal eind 2023. Vlak 
voor de ALV is bekend geworden dat deze datum weer naar voren is geschoven: april 2024. 
Er is rekening gehouden met verhoging van 60 naar 69 euro zaalhuur (tot 31-12-23) 
Afspraak met vorige college max. prijsindex. Huidige college zal er direct na ALV (vrijdag 29-9) over 
spreken. 
Contributie spelende senior leden 5 euro omhoog vanwege minder leden, duurdere zaal, aantal 
jaar stilgestaan. Contributie van competitiespelers omlaag. Dit is nog niet verwerkt in alle 
berekeningen. 
Verhoging is vastgesteld door vergadering (inclusief verhoging) 
 
Bestuursfuncties: 
Geen Voorzitter (al vele jaren) 
Secretaris: Scarlet van der Kwaak zal ivm drukke privé situatie voorlopig stoppen tot 1 januari -> 
wie wil dit oppakken? 
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Penningmeester John Spring in t Veld zal stoppen eind van dit seizoen -> verzoek is of er 
iemand is die dit jaar wil meelopen en het volgend jaar wil overnemen 
VZ Recreatie commissie Marian blijft 
VZ Jeugd commissie Jochem blijft 
VZ PR is er niet  
VZ Technische commissie: Melissa van Deursen stopt na termijn van 3 jaar. Jim Stegeman heeft 
afgelopen jaar Melissa vervangen en neemt het nu over, maar er zijn geen competitieteams.  
 
Rondvraag: 
Peter Akerboom: Strippenkaart? Mag er ook een 2e? In principe niet, alleen bij specifieke redenen 
in overleg met bestuur. 
Carola : Zit er een houdbaarheidsdatum op? Nee. (Ze zijn ook niet op naam). 
Ernst Hagen: mails van John komen niet aan. Probleem is bekend, maar de oorzaak is niet te 
vinden. John is hiermee al langere tijd bezig samen met Marco van Leeuwen, die dit beheerd. 
Advies: check bij elkaar en hou elkaar op de hoogte van mails namens het bestuur. 
22:08 uur gesloten 
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JAARVERSLAG SECRETARIS SEIZOEN 2023-2024 
 
Op de afgelopen Algemene Ledenvergadering van 25 september 2023 waren er inclusief het 
bestuur 27 leden aanwezig. Er waren 2 afmeldingen:  
Dit verslag is een korte algemene samenvatting van alle bestuurszaken uit de vergaderingen van 
het afgelopen seizoen. 
 

BESTUURSSAMENSTELLING 

Voorzitter   : a.i. per 8-01-2024 Ton Hof 
Secretaris   : Scarlet van der Kwaak  
Penningmeester  : John Spring in ’t Veld 

Jeugdvoorzitter  : Jochem Donath 

Recreatievoorzitter   : Marian Wessels 

Public Relations  : a.i. per 8-01-2024 Simon van der Graaf  
Technische Commissie : Jim Stegeman (plv)  
 

LEDENADMINISTRATIE 

De commissies beantwoorden zelf de vragen die via de website, via mail of telefonisch worden 
gesteld. John verzorgt het ledenbestand via het programma Davilex. Dit is hetzelfde pakket waarin 
de financiële administratie wordt uitgevoerd door John als penningmeester. 
 

OVERZICHT VAN DE LEDEN 

Op de vergadering kunt u het overzicht krijgen van de mutaties van de verschillende leden. Het 
gaat om de details per soort lidmaatschap. 
   

MEDEDELINGEN UIT DE BESTUURSVERGADERINGEN 

Gedurende het gehele seizoen is er door het bestuur om de 4-5 weken vergaderd. Tijdens de 
bestuursvergaderingen werden de volgende onderwerpen steeds besproken:  

• Actielijst en ingekomen stukken zoals mailing 
• Bestuursbezetting: na de ALV startte het bestuur met een minimale bezetting: 4 personen. 

Diverse functies kwamen daardoor óf als extra last op de schouders van de nog actieve 
bestuursleden terecht óf de taken behorende bij de functie konden niet uitgevoerd 
worden. 

• Jubileumviering ja/nee op 1 juni 2024. 
• De verhuizing van Sporthal de Schulpwei naar de nieuwe sporthal: John hield ons op de 

hoogte m.b.t. de nieuwe hal vanuit zijn betrokkenheid bij de Sporthalcommissie. De 
inkoop, schoonmaak en bemensing van de kantine in de Schulpwei werd ook 
georganiseerd. 

• JC (Jochem), TC (Jim plv), RC (Marian) 
• Rondvraag 

 

In principe zou de nieuwe sporthal per 1 oktober 2023 in gebruik genomen worden, echter door 
problemen met de energievoorziening werd de nieuwe datum 1 april 2024.  
Tot 1 april 2024 werd de kantine in de Schulpwei geëxploiteerd in samenwerking met Olympia en 
WVV. Een flink aantal recreatiespelers heeft op maandag en woensdag de kantine gedraaid. Aan 
het einde van het seizoen zijn zij bij sponsor Me Gusta gaan eten van een deel van de opbrengst 
van de kantine. 
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De laatste vergaderingen gingen voornamelijk over de competitie en de niet te vormen 
teams, het wel of niet doorgaan met de jeugd en de mogelijke integratie van de nieuwe sport 
Pickleball. 
Vrijwel alle (voormalige) competitiespelers hebben aangegeven ook het komende seizoen geen 
competitie te willen spelen, het merendeel is zelfs gestopt met het badmintonnen.  
Jeugd enthousiast krijgen voor de badmintonsport is al enkele jaren een groot probleem. Het 
ledental bij de jeugd daalde enorm. Het bestuur heeft daarom moeten besluiten het komende 
seizoen geen jeugdbadminton meer aan te bieden als een van de mogelijkheden binnen onze 
vereniging. Jeugd en ouders zijn geïnformeerd. 
 

Op 5 januari is er (via mail) een brandbrief naar alle leden gestuurd. Aandacht werd er gevraagd 
voor de zeer penibele situatie in het bestuur qua bezetting. Om de bestuurlijke continuïteit te 
kunnen waarborgen zijn de leden een 6-tal opties aangeboden, variërend tussen opheffen en een 
mogelijke fusie. 
Drie dagen later, maandag 8 januari, was de nieuwjaarsreceptie. Tijdens de ‘speech’ van plv 
voorzitter John werd er uiteraard gerefereerd naar de mail. Spontaan boden 2 leden zich aan in 
het bestuur plaats te nemen: Ton Hof en Simon van der Graaf. Onder applaus en met 
toestemming van de aanwezige leden zijn beiden voorlopig benoemd als resp. voorzitter en 
voorzitter PR-commissie. Hartelijk dank heren, we kunnen weer dóór. 
 

In de nieuwe bestuur formatie werd besloten alsnog het 50-jarig jubileum op 1 juni 2024 te vieren 
voor leden en oud-actieve leden. De happening met borrel en BBQ vond plaats in de kantine van 
Olympia ’72. 
 

De laatste vergaderingen werd ook nog gesproken over de integratie van de nieuwe sport 
Pickleball. Bij het schrijven van dit verslag is nog niet duidelijk óf en zo ja op welke wijze dit zal 
gaan gebeuren.  
 

John Spring in ‘t Veld, secretaris (plv) 
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JAARVERSLAG PR COMMISSIE 2023 – 2024 
 
Bij een ledenvergadering hoort een serie van jaarverslagen, zo ook die van de PR-commissie. Een 
groot woord voor een lid van de club die zijn vinger en nek heeft uitgestoken om de rol van 
bestuurslid op zich te nemen met de portefeuille PR. Deze actie vond plaats op het eerste event 
van het jaar 2024 nl de nieuwjaarsreceptie. 
PR heeft in de laatste periode een beetje op zijn gat gelegen omdat de zittende bestuursleden 
daar simpelweg geen tijd voor hadden. Chapeau voor wat de zittende bestuursleden voor elkaar 
hebben gekregen en bij elkaar hebben weten te houden. Een schone taak om vanuit die positie 
weer wat op te bouwen.  
Een drietal keren een stuk in de Wassenaarse Krant gekregen met algemene info aangevuld met 
een actie-aanbieding. Vanuit die aandacht zowaar weer een aantal nieuwe spelers langs zien 
komen. Dat is het doel waar we naar streven. Ook is een verslag van de Onderlinge Competitie 
opgenomen in de krant, zijn er nieuwe flyers en nieuwe strandvlaggen gemaakt. 
 

Dan waren daar drie specials die de nodige aandacht hebben gekregen: 
 

De opening van de nieuwe sporthal. 
De gehele PR commissie is actief betrokken geweest bij de afstemming tussen gemeente 
Wassenaar, de Kieviten, Wassenaars Sportcontact en BCW als vertegenwoordiger van alle 
zaalsporten. Een leuk project waarin politiek, belangen, wensen en budgetten ruimschoots naar 
voren zijn gekomen. Resultaat in ieder geval een mooie opening, alle sporten aanwezig, kraampjes 
met de nodige info, inclusief een nieuw ontwikkelde flyer voor BCW en een heerlijk zonnetje om 
de levendige muziek te verwarmen. 
 

BC Wassenaar was jarig dit jaar en werd wel 50 jaar!!! 
Dat hebben we met z’n allen inclusief enkele oud-leden gevierd met een goede borrel, BBQ en 
vele goede leuke gesprekken in de kantine van Olympia, onze handbal spelende mede-sporters. 
Een reuze gezellige middag/avond waar we niet nog eens 50 jaar op gaan wachten om het over te 
doen. 
 

Pickleball heeft zijn intrede gemaakt in Wassenaar. Samen met de penningmeester heeft PR tijd 
gestoken in voorbereidende gesprekken, inclusief een intentieverklaring om de krachten te 
bundelen en te kijken of we vanuit BCW samen op konden trekken om er iets moois van te 
maken. Alles om wat meer volume te creëren en daardoor de continuïteit te waarborgen voor de 
toekomst. 
Helaas hebben de initiatiefnemers van Pickleball de stekker eruit getrokken. Voor BCW geen 
probleem. In volle vaart zullen we trachten om in het komende jaar het aantal spelers stabiel te 
houden, of nog liever te laten groeien. 
 

Afsluitend 
Zonder sponsoren zouden we er financieel niet zo goed bij zitten als we nu doen. Veel dank gaat 
uit naar de vele trouwe sponsors die voor het plaatsen van banners op onze site, een jaarlijkse 
bijdrage over hebben. Veelal lokale ondernemers die ons een warm hart toedragen. In het 
bijzonder gaat er heel veel dank uit naar onze hoofdsponsor, Light Design, waarvan de eigenaar 
Yvonne van der Gugten heerlijk bij ons speelt. Yvonne heeft in het staartje van het seizoen BCW 
laten weten een jaar bij te tekenen. Een heel mooi gebaar.  
 
Voorzitter PR-Commissie 
Simon van der Graaf 
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JAARVERSLAG JEUGDCOMMISSIE 2023 – 2024 
 
Dit jeugdverslag gaat over de jeugdcommissie, vertegenwoordigd door Jochem Donath. We 
blikken terug op de trainingen en bekijken het toekomstperspectief van de jeugdtak. 
 
Jeugdcommissie in 2023 
Dit jaar bestond de jeugdcommissie uit één lid, Jochem Donath. Jochem voerde verschillende 
taken uit voor de jeugd, zoals communicatie naar ouders, invallen als de trainer afwezig was, en 
vertegenwoordiging in het bestuur. 
 
Training door Jordi Kampen 
Dit jaar heeft Jordi van Kampen weer de training op zich genomen. Hij verzorgde elke week een 
energieke en inspirerende training. Jordi zette verschillende uitdagende oefeningen uit om te 
zorgen dat de technieken van de jeugdleden verbeterden. Wij hebben als vereniging gemerkt dat 
Jordi een waardevolle aanwinst is voor de vereniging door zijn aanpak van de trainingen! Dit 
hebben wij gemerkt door het enthousiasme tijdens de training. 
 
Toekomst 
Helaas hebben we eind 2023 moeten concluderen dat er geen toekomst meer is voor een jeugdtak 
binnen de vereniging. Dit komt door de volgende redenen: 
 
Jordi van Kampen gaat na het seizoen 2023-2024 stoppen als trainer bij de jeugd en senioren. 
 
Ook nam het ledenaantal flink af. Hierdoor gaf Jordi soms training aan maar twee tot vijf kinderen. 
Door deze ontwikkeling zijn wij als bestuur gaan afvragen of we voor deze aantallen kinderen wel 
een nieuwe trainer kunnen veroorloven. 
 
Na wikken en wegen hebben we als conclusie getrokken dat er door deze redenen geen 
toekomstperspectief is voor een jeugdtak binnen onze vereniging. Door deze ontwikkeling zal 
Jochem ook in 2024 aftreden als bestuurslid van de vereniging. 
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JAARVERSLAG RECREATIE COMMISSIE 2023-2024 
 
Het seizoen begon met het vooruitzicht dat we in oktober in de nieuwe sporthal zouden gaan 
spelen, maar al snel werd het duidelijk dat dit pas in april 2024 zou worden, als gevolg van 
stagnatie bij de energieaansluitingen. 
 
Op 18 september is er in de sportweek een grabbelton voor leden en oud-leden georganiseerd en 
met een volle zaal hebben we een gezellige avond gehad. De volgende grabbelton met leuke 
prijzen is rond kerstmis gehouden en afgesloten met een gezellig samenzijn in de kantine. 
In januari zijn we weer gestart met de onderlinge competitie. 8 koppels hebben hieraan 
meegedaan. De onderlinge competitie werd op 29 april afgesloten met een grabbelton en een 
prijsuitreiking. Dit vond plaats in de nieuwe sporthal welke we sinds 1 april in gebruik hadden 
genomen. 
Op 18 mei is de sporthal officieel geopend. Op deze dag waren er demonstraties van alle 
plaatselijke zaalsporten. Nieuw hierbij was pickleball. Deze sport wordt sindsdien op de 
maandagavond beoefend, gelijktijdig met het badmintonnen. Wie weet sluit deze sport zich in de 
toekomst bij onze vereniging aan. 
Ook dit seizoen heeft een vast aantal recreatiespelers op de maandagavond bardienst gedraaid, 
zodat er na het spelen nog gezellig een drankje gedronken kon worden. Als dank hiervoor is aan 
betrokkenen evenals vorig jaar een etentje bij Me Gusta aangeboden. 
 
Met veel verdriet hebben we dit seizoen twee trouwe leden verloren. In december is Jeroen 
Akkerman ons ontvallen en in februari is ons aller Lucy van der Veer na een zware operatie 
overleden. Wij missen beiden ontzettend. 
Het bestuur heeft besloten Lucy voor haar vele verdiensten voor de vereniging postuum tot erelid 
te benoemen. 
 
We hebben dit seizoen 11 nieuwe leden en er zijn 2 leden vertrokken. 
 
De recreatie commissie (maandagavond) 
Marian Wessels, voorzitter 
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JAARVERSLAG 55-plus afdeling recreatiebadminton seizoen 2023-2024  
 
Na het privé badminton doorspelen in de zomermaanden juli en augustus zijn wij het nieuwe BCW 
seizoen 2023/24 met eenentwintig 55-Plus leden begonnen. Met de komst van nieuwe en hersteld 
van blessure spelers hadden we 24 spelers. Helaas met het overlijden van ons Erelid, Lucy v/d Veer 
en opzeggen van 1 lid sluiten wij het seizoen af met 22 leden. Het goede nieuws is dat 1 oud-
recreatielid zich bij de 55-Plus gaat opgeven. Naast de uitvaart van Lucy in Leiden zijn er ook vele 
55-Plussers aanwezig geweest bij het afscheid van Pauline Parlevliet en Jan Slootweg in het 
uitvaartcentrum “Huys van Herinnering” 
Van september tot eind maart speelden we nog in de oude sporthal “De Schulpwei” en genoten 
van de heerlijke koffie, nog steeds om beurten geschonken door de vrijwilligers Marian, Mineke, 
Annelies en Theo. Vanaf april speelden wij in de nieuwe sporthal “De Duinpan” en werd het helaas 
wat duurder koffie drinken in het clubhuis van de Kieviten. 
Het is niet direct juichen in de nieuwe sporthal, want we hebben nog tal van wensen voor 
aanpassingen, die maar niet worden ingevuld. Van de 9 te spelen grabbeltonnen, steeds op de 
laatste woensdag van de maand hebben we er met voldoende leden toch nog 8 kunnen doen. De 
prijsuitreiking daarvan hielden we dit seizoen iets soberder zonder brunch, maar wel met 
bittergarnituur en een drankje in het nieuwe clubhuis van de Kieviten.  
Naast de vele verjaardagen met gevarieerde traktaties, hielden we ook weer een gezellige 55-Plus 
nieuwjaarsreceptie op woensdagmiddag 3 januari in café Rooie Cor aan de Oostdorperweg. Vier 
van onze 55-Plus leden spelen met plezier tevens op de maandagavond. 
Naast het 50 jarig jubileum van BCW zelf op 1 juni j.l. krijgen wij ook nog op 18 september het 
vijfentwintig jarig jubileum van de 55-Plus recreatieafdeling. 
Hierbij bedanken wij vooral Cees Schoorl, Joop Parlevliet, Theo Konst en Kim Timmer met het 
helpen van tal van activiteiten bij de 55-plus.  
 
De 55-plus Commissie 
Alberta Slootweg 
Rob Beuk 
 

 
 
      

  



 

Algemene Ledenvergadering B.C. Wassenaar 2023-2024 Pagina 10 

JAARVERSLAG TECHNISCHE COMMISSIE 2023-2024 
  
Seizoen 2022-2023 was voor Badminton Club Wassenaar het laatste seizoen dat er nog competitie 
gespeeld werd.  
Dit betekende dat voor het seizoen 2023-2024 er geen wedstrijden waren. Wel was er nog training 
voor de twee teams die over zijn gebleven. 
Aan het eind van het seizoen hebben we afscheid genomen van onze trainer Jordy van Kampen. 
Hij had al eerder aangegeven dat hij dit jaar nog training wilde geven maar daarna op zoek zou 
gaan naar een vereniging waar nog wel teams meedoen aan de competitie. 
Uiteraard stonden wij achter zijn keuze want trainen zonder wedstrijden is voor niemand leuk.  
We kijken terug op vele jaren competitie met heel veel successen, overwinningen, promoties en 
uiteraard ook degradaties. 
BCW is in de regio altijd bekend geweest als een fanatiek-sportieve vereniging waar gezelligheid 
hoog aangeschreven staat.  
In de topdagen (ondertussen al heel wat jaren geleden) heeft het 1e team zelfs nog landelijke 
competitie gespeeld en hebben de vele teams daaronder ook in de hoogste regionale klassen 
kunnen meedraaien. Er waren op een gegeven moment zoveel teams dat er verschillende 
speeldagen nodig waren om alle wedstrijden te kunnen spelen. 
Helaas is ook BCW ten prooi gevallen aan het afnemende aantal leden en stond er geen jeugd 
meer klaar om de teams aan te vullen en te zorgen voor de continuïteit van de competitie.  
 
Namens de Technische Commissie willen wij alle leden bedanken die mee hebben gedaan in de 
competitie(s). Naast de Mixcompetitie hebben we ook Dames- en Herencompetitie gespeeld. 
Ook de invallers, die vaak via de recreanten kwamen, hebben eraan bijgedragen dat er toch een 
compleet team op de baan stond!  
En uiteraard bedanken wij de trainers/sters die de spelers, elk op zeer verschillende wijze, het spel 
hebben geleerd en gemotiveerd hebben om toch weer beter te gaan spelen. 
Het waren heel veel mooie, spannende, makkelijke, lange, lastige en leuke wedstrijden…. 
 
Namens de TC, 
Jim Stegeman 
 

 


